
 
 

 
 
Referat styremøte i HedOpp FHK, møte 4/23  
  
Tid: Onsdag 16.august. Kl. 19.30-21.30 
Sted: Teams 

  
Innkalt: Arnfinn, Cato, Arne, Kai, Ingunn, Lars Perry og Dag Arne. 
Meldt forfall: Ingunn  
 
Saksliste:  

24/23 Regnskap og medlemstall 
25/22 Oppfølgingssaker    
26/22 Status Jaktprøve Budor 
27/22 Lavland, Mjøsprøve 1 og 2  
28/22 Lavland trening 
29/22 Dogweb kurs 
30/23 Eventuelt  
  
Protokoll:  
  
24/23 Regnskap og Medlemstall 
 

930 har betalt medlemskontingent pr 16. august  

 
25/23 Oppfølgingsaker 
 

• Treningsterrengene Nordhue,  Båren og nytt terreng 
Norhue og Båren er veldig bra besøkt i år. Gapahuk i Båren må    

 oppgraderes, det innhentes pris på ny. og det bør skiltes bedre.    
 

• Evaluering sosial samling Skurven 
20 hunder deltok, og arrangementet fungerte bra, Kai, Dag Arne og Arnfinn sto for 

 gjennomføringen.  
 

• Evaluering Utstilling Jakt og Fiskedagene Elverum 
Meget bra gjennomført av Elisabeth F Jakobsen, dog det er for mye arbeid for en 
person. Elisabeth får med 2 personer til på neste års utstilling. Kai og Arnfinn bisto 
under året utstilling 

 

• Evaluering Apportprøve Malung 
Godt gjennomført prøve, som ble avviklet meget effektivt med lite venting for 
 deltakerne. Økonomisk går prøven med stort underskudd, noe som skyldes 



dyr leie av Tingplassen og for mange dommere. Neste år vil det bli treningsdag på 
lørdag, for å utnytte at Tingplassen leies for hele helgen. Det bør også vurderes 
opprop til forskjellige klokkeslett for å få ned antall dommere 

 

• Introkurs Kick-Bike 

Avlyst pga dårlig vær. Det er ikke satt opp ny dato.  
 
 
 
26/23 Status jaktprøve Budor 

Status på prøven så langt, terreng og lokaler, dommer og kjentmenn. Prøvekomite 
 og påmelding så langt. Det ligger an til rekordstor påmelding 
 

 
27/23 Lavland, Mjøsprøve 1 og 2. Hva gjør vi med prøvene, terreng, vk etc 

Mjøsprøve 1 avlyses. Mjøsprøve 2 gjennomføres med 3 kvalitetspartier og 1 dag VK 
på lørdag, og 4 kvalitetspartier på søndag. Kai bestiller Vikingskipet og skaffer nok 
dommere 

 
28/23  Lavlands trening 

Det ses på muligheter for trening i Sverige, Kai sjekker aktuelle steder.  
 
28/23  Dogweb kurs, vi bør få gjennomført et dogweb kurs til de som ønsker det, Fysisk eller team?   
Kurshefte/opplæringshefte? 

Kai sjekker med kurs leder om det kan kjøres for HedOpp. 
 
 
23/23 Eventuelt 
 
Alle i styret må melde tilbake på henvendelser på mail og messenger som raskt som mulig 
 
 
 
 
  
 


